
Zápisz 11. zasedání zastupitelstva obce Krmelí n ze dne 6. kvìtna 2020

Zápis
z 11. zasedání  zastupitelsWa obce, konané ho dne 6. kvìtna 2020

Úè ast dle prezenè ní ch listin byla následují cí :

È lenové  zastupitelstva v poè tu:

Omluveni:

Obè ané  v poè tu:

program zasedání :

1. Zahájení

2. Urè ení ovìøovatelù  zápisu a zapisovatele

3. Kontrola usnesení  ze 10. zasedání  zastupitelstva obce

4. lnformace o dìní  v obci od poslední ho zasedání  zastupitelstva obce

5. ®ádostio poskytnutí  návratné  finanè ní  pomoci
6. Prominutí  pohledávek z dù vodu COVID 19

7. Rozpoè tové  opatøení  è .712020
8. Diskuze

9. Závé r

1. Zaháiení

] .1. zasedání  zastupitelstva obce zahájila v 17:00 hod. starostka obce lng. Yveta Kovalè í ková. Pøiví tala

pøí tomné  obè any a è leny zastupitelswa obce, kteøí  se se¹ li v poè tu 13. Omluvila Lenku Zborovskou, lng.

Marek Folta se omluvil, ¾ e se dostaví  o nìco málo pozdìji.

Hlasování  ke schválení  programu 11. zasedání  zastupiteIstva obce krmelí n
Pro: 13 hlasù  (Mgr. Kateøina Bonito, Dr. lng. Jiøí  Bro¾  MBA, MUDr. Jozef Chmelo, Mgr, Jakub È miel, Marek

È miel, lng. Tomá¹  Jalù vka, lng. Yveta Kovalè í ková, lng. Miloslav Kunát, lng. Jiøí  Mácha, Petr Mácha, MUDr. Jana

Paliè ková, lng. Jaroslav Ty¹ er, lng. Renáta Václavková Ph.D.)

Proti:0 hlasù

Zdr¾ el se:0 hlasù

schváleno

2. urè ení  ovìøovatelù  zápisu a zapisovatele

Ovìøovateli zápisu byli urè eni pan Marek È miel a lng, Miloslav Kunát. Zapisovatelkou paní  Ludmila

Havránková.

Hlasování  k urè ení  ovìøovatelù  zápisu a zapisovateIe:

Pro: 12 hIasù  (Mgr. Kateøina Bonito, Dr. lng. Jiøí  Bro¾  MBA, MUDr, Jozef Chmelo, Mgr. Jakub È miel, lng,

Tomá¹  Jalù vka, lng. Yveta Kovalè í ková, Ing. Miloslav Kunát, lng. Jiøí  Mácha, Petr Mácha, MUDr, Jana

Paliè ková, lng. Jaroslav Ty¹ er, lng. Renáta Václavková Ph,D.)
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proti:  o hlasù

Zdr¾ el se: 1 hlas (Marek È miel)

schváleno

3. Kontrola usnesení  z 10. zasedání  zastupitelsWa obce

Na 10. zasedání  zastupitelstva obce nebyl ulo¾ en ¾ ádný ú kol.

4. lnformace o dìní  v obci od poslední ho zasedání  zastupitelstva obce

opatøení  proti ¹ í øení  koronaviru cv 19

v souladu s opatøení mi Vlády È eské  republiky, jsme museli aplikovat øadu nutných restriktivní ch a

hygienických opatøení , vè etnì uzavøení  Základní  ¹ koly, Mateøské  ¹ koly, ¹ kolní  j í delny, knihovny a omezení

pøí stupu veøejnosti v budovì Obecní ho ú øadu. Dal¹ í  opatøení  následovala.

Zakoupilijsme 950 ks rou¹ ek a 50 ks respirátorù  FFP2 pro na¹ e pracovní ky, dal¹ í ch 2350 ks jednorázových

rou¹ ek jsme dostali od MSK, 950 ks rou¹ ek u¹ ily dobrovolnice. Rou¹ ky jsme distribuovali obyvate| ù m star¹ í m

50 let, do v¹ ech prodejen, na po¹ tu, hasiè ù m a v¹ em, kteøí  si o nì po¾ ádali. V nejbli¾ ¹ í ch dnech bude probí hat

druhá vlna rozná¹ ky rou¹ ek.

Senioøi, lidé  se zhor¹ eným zdravotní m stavem, v karanté nì, è i obtí ¾ né  sociální  situaci, kteøí  jsou vzhledem

k bezpeè nostní m opatøení m v nouzi, mohou nadále kontaktovat telefonické  linky Obecní ho ú øadu. Na¹ i

pracovní cijsou pøipraveni pomoci - zajistit nákup, lé ky a dal¹ í  slu¾ by, Rozvoz obìdù  pro seniory zaji¹ » ovala

restaurace Nautilus, od 4. 5. je v provozu ¹ kolní  j í delna.

chtìla bych touto cestou podìkovat v¹ em ¹ vadlenkám, které  se pusti| y do ¹ ití  rou¹ ek a vìnovaly je obci.

V¹ em, kteøí  se té to iniciativy ujali, a»  j i¾  ¹ ijí  pro obec nebo vìnují  své  rou¹ ky nemocnicí m, po| icistù m,

hasiè ù m, j iným institucí m nebo ,,jen" svým sousedù m patøí  obrovský dí k!| !

Musí m podìkovat také  obecní m zamìstnancù m ,,rychlé  roty", kteøí  rozdávají  rou¹ ky, jsou v denní m kontaktu

s obè any Wstaveni nákaze, pokud je potøeba, dovezou nákup, lé ky, pøí padnì poradí , kam se mohou lidé

s problé mem obrátit. Zakoupilijsme 500 l dezinfekè ní ho prostøedku. Dezinfekce veøejných prostor i vnitøní ch

prostor OÚ probí há pravidelnì, V budovì Obecní ho ú øadu jsme instalovali dávkovaè e dezinfekce na v¹ ech

patrech.

è ov a odpadv

S nárù stem obyvatel, kteøí  jsou celý den doma, narostltaké  objem odvádìných odpadní ch vod do kanalizace

a È ov, Objednalijsme odborné  posouzení fungování  È OV.

È ásteè né  ucpání  kanalizace na ulici Benátské , se podaøilo proè istit dí ky zásahu na¹ í  hasiè ské  jednotky JSDH

Krmelí n.

sbìrné  mí sto

Vzh| edem k omezení  svozové  firmy OZO a dal¹ í m bezpeè nostní m a hygienickým opatøení m byl mimoøádný

svoz velkoobjemové ho odpadu zru¹ en. Vìt¹ ina obcí  také  uzavøela z hygienických dù vodù  své  sbìrné  dvory a

mí sta. My jsme se rozhodli na¹ e sbìrné  mí sto ponechat otevøené  alespoò v zimní m re¾ imu, aby obè ané  mìli

nìjakou mo¾ nost odpad odevzdat. Od 4. 5. je otevøeno v letní m re¾ imu (a x týdnì). Ve sbìrné m mí stì obecní

pracovní ci dí ky ¹ tìpkovaè i nadrtili hromadu vìtví , tato ¹ tìpka je k dispozici pro obè any Krmelí na, kteøí  si j i

mohou odvé zt pro svoji potøebu a dá se øí ct, ¾ e toho hojnì vyu¾ í vají .

Nárù st odpadù

Stejný nárù st odpadù  je i ve sbìrných hní zdech, doplnilijsme kontejnery na plasty a jednáme o doplnìní

dal¹ í ch sbìrných hní zd.

xnmtlí x
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Ko¹ e

po obci bylo rozmí stìno 14 ks ko¹ ù  na psí  exkrementy vè etnì sáè kù  a dal¹ í ch 10 ks ko¹ ù  na smìsný odpad.

Pokud si lidé  zvyknou vhazovat odpad do tìchto nádob, budeme pokraè ovat v rozmí s» ování .

základní  a mateøská ¹ kola

Obì ¹ koly vyu¾ ily uzavøení  ke generální mu ú klidu. Zápis dìtí  do první  tøí dy probìhl 14.4.2020, zú è astnilo se

22 dé tí . Zápis do mateøské  ¹ koly byl 5.5.2O2O. Zápisy byly bez pøí mé  ú è asti dìtí . Pøedpokládaný termí n
otevøení  z©  je zs. 5. a M©  18. 5. 2020

cvklostezkv

Skauti se ujali ú dr¾ by odpoè inkových mí st. Lávku Václav opravil døevo dodala mìstská

è ást Proskovice. Tí mto bych chtìla v¹ em podìkovat za tento poè in. V ú pravì cyklostezek se nadále
pokraè uje,

¹ t< olni høi¹ tì

V souè asné  dobì je provedena pokládka spodní  vrstvy asfaltové ho povrchu. Jeliko¾  firma zamìstnává i

pracovní ky ze Slovenska, vzhledem k opatøení m, je mo¾ né , ¾ e se práce na dostavbì ¹ kolní ho høi¹ tì prodlou¾ í .

Jedná se hlavnì o dokonè ení  budovy zázemí .

Hasiè ská zbroinice

Rekonstrukce hasiè ské  zbrojnice byla dokonè ena, probí há vybavování  interié ru.

Dìkuji , oba se pravidelnì zú è astòovali kontrolní ch dnù  a

prakticky dennì zabezpeè ovali výjezd hasiè ských aut z gará¾ e, tak aby nedocházelo kjejich po¹ kození .

Podìkování  patøí  také  dal¹ í m dobrovolným hasiè ù m, kteøí  hasiè árnu vystìhovali, uklidili a nastìhovali nazpìt.

Hasiè ské  auto

Zakoupilijsme 9 mí stnou dodávku pro potøeby hasiè ù  na soutì¾ e.

Cena 552 900 Kè . Poznávací  znaè ka 1TU 8525.Tady musí m podìkovat Petrovi Edelsbergerovi, který se

anga¾ oval pøi výbìru vozidla a postaral se o zaji¹ tìní jeho dovozu.

proiektové  dokumentace

Dokonè uje se práce na projektové  dokumentaci chodní ku na ulici © kolní  a Kostelní , dal¹ í  projekt se

zpracovává na komunikaci ulice Luè ní .

Projekt chodní ku Paskovská je pøed závìreè nou etapou, bohu¾ el dle projektantù  ú øady protahují

rozhodování  vzhledem k nouzové mu stavu. Projekt pøelo¾ ky sloupù  j i¾  È Ezzpracovává.

Seniorská obálka ,,do lednice"
Zapojilijsme se do projektu MSK seniorská obálka. Slou¾ í  k pøedání  ú dajù  (záchranným slo¾ kám) o

zdravotní m stavu, u¾ í vaných lé cí ch, kontaktech na pøí buzné  è i blí zké , v pøí padì, ¾ e se senior v domácnosti
ocitne v nebezpeè í  è i ohro¾ ení  ¾ ivota. Samolepkou nebo magnetkou lze oznaè it dveøe lednice nebo dveøe
z vnitøní  strany bytu. Obec pro své  seniory objednala zatí m 100 ks. Momentálnì jsou k dispozici na OÚ.

zdravotní  støedisko
projekt rekonstrukce vnitøní ch prostor se zpracovává, v¹ em nájemní kù m ZS byly prominuty pohledávky za

nájem 6 mìsí cù , byl vymìnìn dal¹ í  prasklý bojler a do¹ lo ke koneè né mu propojení  kanalizace ZS.

veøeiný rozhlas

vè era byla dokonè ena instalace bezdrátové ho rozhlasu v rámci dotace Povodòové ho plánu obce. Probìhl
zku¹ ební  provoz a funkè nost zaøí zení .
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opraw vo vantuch
museli jsme pøistoupit k opravì, respektive rnýmìnì vedení  kabelù  veøejné ho osvìtlení  v è ásti Cigánka.

V poslední  dobì jsme øe¹ iliuýpadky veøejné ho osvìtlení , bylo zji¹ tìno, ¾ e je to zapøí è inìnou novì

napojenými zdroji, které  napájí  mí stní  rozhlas, provìøujeme, zda mù ¾ eme zmìnit stav v rozvadìè i vzhledem

k dotaci na vo.

Dotace spolkù m byly v¹ echny vyplaceny, zbývá jen doøe¹ it dotace HZDS, kteøí  nevyu¾ ijí  v¹ echny po¾ adované

dotace

studie Náves
probìhla 2 konzultaè ní  setkání  s architektem, momentálnì není  mo¾ ná pøí má participace s obè any.

ú zemní plán
pù vodnì plánovaná schù zka s architektem a paní  Vojtoviè ovou z ú zemní ho plánování  byla zru¹ ena a nouý

termí n stanoven nebyl. Podklady jsme dostali k prostudování , je toho opravdu hodnì.

Zapsání  smìnv obecní ch pozemkù  a T. J. Sokol Krmelí n do katastru nemovitostí  j i¾  probìhlo. Nyní  bude

následovat vwì¹ ení  zámìru obce o v,ýpù jè ce høi¹ tì.

podìkování ..rvchlé  rotì" za vrí zdobu kruhové ho obiezdu.

Mgr. Jakub È miel - v minulé m týdnu nesví tilo osvìtlení  na ul. Záhumenní

lng. Yveta Kovalè í ková uvedla, ¾ e j i¾  do¹ lo k opravì, ale byli bychom rádi, kdy¾  taková situace nastane, aby

obÈ ané  na tento stav upozornili.

Mgr. Jakub È miel se ptal, zda jsme v tomto nouzové m stavu vyu¾ ili krizový plán.

lng. Yveta Kovalè í ková nebylo nutné  krizouý plán vyu¾ í t.

lng. Jiøí  Mácha mìl dotaz, zda se obec ve¹ la do ui¹ e schválených ví cenákladù  na opravu hasiè ské  zbrojnice.

lng. Yveta KovaIè í ková sdìlila, ¾ e tato v,ý¹ e byla dostaè ují cí .

Zastupitelstvo obce vzalo tyto informace na vìdomí

s. ®ádosti o poskvtnutí  návratné  í inanè ní  pomoci

Ing. Yveta Kovalè í ková semámila pøí tomné  s tí mto bodem

Hlasování :  Zastupitelstvo obce schvaluje ¾ ádost è .i.28612020,è .i.28712020 a28812020 o
poskytnutí  návratné  finanè ní  výpomoci doruè ené  dne 4.5. 2020, hodnotí  je jako kompletní  ,

schvaluje poskytnutí  návratné  finanè ní  výpomoci ve vý¹ i 200 000 Kè  (è .j. 286Da2D, 200 000
Kè  (è j. 28712020) a 150 000 Kè  (è .j. 288/2020) na pøedí inancování  výmìny nevyhovují cí ho
kotle na pevná paliva zakotelna biomasu (è .j. 28612020,ì.j.28712020) aza kotel plynový (è .j.
28812020) a schvaluje uzavøení  smluv o poskytnutí návratné  finanè ní výpomoci.

Pro: 13 hIasù  (Mgr. Kateøina Bonito, Dr. lng. Jiøí  Bro¾  MBA" MUDr. Jozef Chmelo, Mgr. Jakub È miel, Marek

È miel, lng. Tomá¹  Ja| ù vka, lng. Yveta Kovalè í ková, lng, Miloslav Kunát, lng. j iøí  Mácha, Petr Mácha, MUDr. Jana

Paliè ková, lng. Jaroslav Ty¹ er, lng. Renáta Václavková Ph.D.)

Proti:0 hlasù

Zdr¾ el se:0 hlasù

schváleno
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6. Prominutí  nohledávekz dù vodu COYID 19

Ing. Yveta Kovalè í ková sdìlila pøí tomným, ¾ e j i¾ na radì do¹ lo ke schválení  prominutí  pohledávek

nájemcù m v obecní ch budovách na pù l roku, ve qi¹ i do 20 000 Kè  na jednu nájemní  smlouvu. U
pohledávek nad20 000 Kì schvaluje zastupitelstvo obce.

Hlasování :  ZasJupitelstyo obce schvaluie prominutí  pohledávek za 1.pololetí  2020 ve uý¹ _i 52 t is. Kè

k náiemní  smlouvì è . 303/2003 z dù vodu COV| D 19

Pro: 13 hlasù  (Mgr. Kateøina Bonito, Dr, lng. Jiøí  Bro¾  MBA, MUDr. Jozef Chmelo, Mgr, Jakub È miel, Marek

È miel, lng. lng. Tomá¹  Jalù vka, lng. Yveta Kovalè í ková, lng. Miloslav Kunát, lng. Jiøí  Mácha, Petr Mácha, MUDr.

Jana Paliè ková, lng. Jaroslav Ty¹ er, lng. Renáta Václavková Ph.D.,)
proti:  o hlasù

Zdr¾ el se:0 hlasù

schváleno

7. Rozpoè tovó opatøení  è . 7/2020

lng. Yveta Kovalè í ková informovala o rozpoè torných opatøení ch, také  informovala o aktualizaci daòové
predikce pro ÚSC z dù vodu dopadù  COV| D - 19, kdy dojde ke krácení  pøí jmù  obcí m ze sdí lených daní  na rok

2o2o.

Hlasování :  Zastupitelstvo obce schvaluie Rozpoè tové ho opatøení  è . 7/2020

Pro: 12 hlasù  (Mgr. Kateøina Bonito, Dr. lng. Jiøí  Bro¾  MBA, MUDr. Jozef Chmelo, Mgr. Jakub È miel, Marek

È miel, lng. Tomá¹  Jalù vka, lng. Yveta Kovalè í ková, lng. Jiøí  Mácha, Petr Mácha, MUDr, Jana Paliè ková, lng.

JaroslavTy¹ er, lng. Renáta Václavková Ph.D.)

Proti:0 hlasù

Zdr¾ eIse: 1hlas (lng. Miloslav Kunát)

schváleno

Mgr. Jakub È miel po¾ ádal o vyhodnocení  a vytvoøení  zprávy rozpoè tu o pøí jmové  a výdajové  è ásti. Pøipravit
pøí padnou ú pravu rozpoè tu na pøí jmové  a rnýdajové  stránce dle aktuální ho rnýbìru daní . Toto je ú kol pro

finanè ní  výbor.

8. Diskuze

MUDr. Jana Paliè ková - vzhledem k tomu, ¾ e na¹ e komise pro obè anské  zále¾ itosti nepracuje, a na minulé m

ZO nám byly nauý¹ eny odmìny, chci zøeknout tøí  mìsí è ní ch odmìn duben - è erven.

!ng. Yveta Kovalè í ková - podìkovala paní  doktorce za její  rozhodnutí  a vyzvala ostatní  zastupitele, pokud se

chtìjí  zachovat stejnì, aby se spojili s OÚ,

Mgr. Jakub È miel- podporuji a také  se své  odmìny vzdávám.

Dr. !ng. Jiøí  Bro¾  MBA - jak to nyní  vypadá s napojování m na kanalizaci ll etapa?

lng. Yveta Kovalè í ková - budeme vyz,ývat obè any, aby se napojili nejpozdìji do 30.6.2020

lng. Jiøí  Mácha - jaká je funkè nost È OV?

lng. Yveta Kovalè í ková - nechali jsme zpracovat analýzu funkè nosti È OV a budeme ji nyní  vyhodnocovat

V 17:45 se dostavilpan Marek Folta.

rnmnr,í N
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Dr. lng. lií í  Bro¾  MBA - co se bude dí t po 30.6,2020, kdy¾  se nìkdo nepøipojí ?

lng. Yveta Kovalè í ková - tyto pøí pady budou pøedány na Odbor ®ivotní ho prostøedí ,

Mgr. Jakub È miel *  vzhledem ke kapacitì È OV bude se do budoucna roz¹ iøovat?

lng. Tomá¹  Jalù vka - navázalijsme spo| upráci s firmou Witkowitz Envi, konkré tnì s panem  a po¾ ádali
jsme o studii. V tomto týdnu jsme j i dostali. Jsou tam uvedeny nìjaké  aktuální  øe¹ enl které  se dají  udìlat

okam¾ itì, ale jsou tam i nìjaké  dlouhodobìj¹ í  výhledy, kde budou men¹ í , è i vìt¹ í  investice. Probìhne dal¹ í
jednání  a budeme se bavit o koncepci. Nyní  na tom intenzivnì pracujeme. Øe¹ í  se i situace na Nové  Bìlé  (è ást

Pod Myslivnou).

Mgr. Jakub È miel- bude se restaurovat køí ¾  smìrem na Bru¹ perk?

lng. Yveta Kovalè í ková -zatí m na to nebyl prostor. lng. Jalù vka vyzval Mgr. È miela, a»  se tohoto ú kolu ujme

Mgr. Jakub È miel - chtìl bych podìkovat za øe¹ ení  financí v rozpoè tu na krizové  situace.

lng. Marek Folta - Chtìl bych poprosit, zda by bylo mo¾ né  oslovit hasiè e, aby zajeli v dobì sucha zalí t

¹ vestkovou alej za Pøí è nici. Také  je nutné  tyto stromy ukotvit.

9. Závìr

11. zasedání  zastupitelstva obce ukonè ila starostka obce lng. Yveta Kovalè í ková v 18:05 hodin,

Podìkovala zastupitelù m i obè anù m za ú è ast a pozvala zastupite| e na obhlí dku cyklostezek v pátek v 9 hodin

Zópis byl vyhotoven dne 7.kvìtna 2020

Za pi sov ate l :  Lu d m i la H av ró n kovó

Ovìøovatelé :  pan Marek È miet

datum

lng. Miloslav Kunót

datum

lng. Yveta Kovalè í ková

starostka obce

Petr Mácha

mí stostarosta obce


